

主题：“孔子新汉学计划”2018年博士招生工作启动

尊敬的院长，您好！

感谢您一直以来对总部“孔子新汉学计划”的支持。“孔子新汉学计划”自2013年正式启动以来，得到了来自各界的关注，在大家共同努力下，项目得以顺利发展，几年来已累计为400余名学生学者来华开展学术研究、攻读博士学位提供了奖学金支持。感谢您在此期间的热情鼓励、中肯建议和积极推介。

近期，2018年度博士招生工作已全面启动，欢迎您积极推荐对汉学或中国研究感兴趣的孔院学员和人文社科专业学生申请。对于希望来华学习6个月至2年的国外大学在读博士生，可考虑申请“中外合作培养博士项目”；对于已获得硕士学位、有意来华攻读博士学位者，可考虑申请“来华攻读博士项目”。总部将为每名录取人选制定个性化的培养方案，并提供全额奖学金，资助来华开展课题研究、学习、生活及中外导师的学术指导费用等。

申请地址见：http://ccsp.chinese.cn/node_43263.htm

如有垂询，欢迎您随时与汉学研究工作处联系，或登录我们的官方网站<http://ccsp.chinese.cn>查询。

联系人：王昕生/管蕾

邮件：wangxinsheng@hanban.org；guanleihx@hanban.org

电话：86-10-58595771 传真：86-10-58595762

也欢迎您关注“孔子新汉学计划”的其他项目（咨询请联系ccsp@hanban.org）。

再次感谢您对“孔子新汉学计划”的支持。祝工作顺利！

汉学研究工作处
孔子学院总部/国家汉办

Dear Director,

Thank you very much again for your consistent support to the Confucius China Studies Program (CCSP). We must appreciate your enthusiastic encouragement, pertinent suggestion and proactive promotion.

The 2018 CCSP Ph.D. Fellowships admission process has been launched recently. Please don't hesitate to recommend potential students in the fields of humanities and social sciences to apply! The Sino-foreign Joint Research Ph.D. Fellowship is specifically for Ph.D. students in foreign universities who would like to study 6 months to 2 years in China, and Ph.D. in China Fellowship for master graduates to pursue doctoral degrees in China. The Headquarters will make a personalized development plan for every fellowship recipient, and offer him/her a full fellowship including tuition, living stipend, research grant and support for foreign and Chinese mentors, etc.

For online application please click:

http://ccsp.chinese.cn/node_43263.htm.

For more information see at <http://ccsp.chinese.cn>, or contact the Division of Sinology and China Studies.

Contact: WANG Xinsheng / GUAN Lei

Tel: 86-10-58595771 Fax: 86-10-58595762

Email: wangxinsheng@hanban.org; guanleihx@hanban.org

You are also welcome to pay attentions to other CCSP programs (please contact ccsp@hanban.org).

Thank you very much again for your support to CCSP! We wish you a success in your work!

Division of Sinology and China Studies
Confucius Institute Headquarters(Hanban)